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BRMG.0012.54.2023.KSiŁP  

 

PROTOKÓŁ NR  59-7/2023 

z  posiedzenia 

Komisji Samorządu i Ładu Publicznego Rady Miasta Gdańska, 

które odbyło się 24 sierpnia 2023r. o godz. 15:30 w sali 003, 

Nowego  Ratusza  przy ul. Wały Jagiellońskie 1  w Gdańsku. 

 

Posiedzeniu przewodniczył  Radny Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji Samorządu i 

Ładu Publicznego Rady Miasta Gdańska.  

 

 

Lista obecności Komisji stanowi załącznik  nr 1.  

Lista osób zaproszonych na posiedzenie  stanowi załącznik nr 2.  

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył radny Bogdan Oleszek – przewodniczący Komisji – Po 

stwierdzeniu quorum, otworzył 59 posiedzenie, powitał zebranych i poinformował, że porządek 

obrad został dostarczony radnym w terminie regulaminowym, stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.   

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 

 
Opiniowanie projektów uchwał RMG.  

1. Opiniowanie projektów uchwał RMG  

1.1 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2023 rok  

– druk 1751; 

Referuje: Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu i Podatków 

1.2 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

Miasta Gdańska – druk 1752; 

Referuje: Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu i Podatków 

2. Wnioski do budżetu miasta na rok 2024. 

3. Projekt uchwały w sprawie wyodrębnienia na 2024r. środków finansowych na  

działalność statutową jednostek pomocniczych. 

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 
Głosowanie za przyjęciem  w/w porządku obrad 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Bogdan Oleszek za -  - 

2.  Karol Ważny  za - - 

3.  Waldemar Jaroszewicz za - - 

4. Romuald Plewa za - - 

5. Przemysław Ryś  za - - 

6. Andrzej Stelmasiewicz za - - 
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PUNKT 1 

1.1 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2023 rok – c 

druk 1751; 

Oryginał  projektu  uchwały znajduje się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska z dnia 31 

sierpnia 2023 roku. 

Przedmiotowy projekt uchwały, zgodnie z jego uzasadnieniem omówiła Agnieszka Trojanowska 

– Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

Przystąpiono do głosowania 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Bogdan Oleszek za -  - 

2.  Karol Ważny  za - - 

3.  Waldemar Jaroszewicz za - - 

4. Romuald Plewa za - - 

5. Przemysław Ryś  za - - 

6. Andrzej Stelmasiewicz za - - 

 

Komisja po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień złożonych przez Agnieszkę Trojanowską – 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

– 6 głosami „za”  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Opinia Nr 57-6/223 - 54/2023 znajduje się przy sprawie BRMG.0006.248.2023. 

1.2. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Gdańska – druk 1752; 

Oryginał  projektu  uchwały znajduje się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska z dnia 31 

sierpnia 2023 roku. 

Przedmiotowy projekt uchwały, zgodnie z jego uzasadnieniem omówiła Agnieszka Trojanowska 

– Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Przystąpiono do głosowania 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Bogdan Oleszek za -  - 

2.  Karol Ważny  za - - 

3.  Waldemar Jaroszewicz za - - 

4. Romuald Plewa za - - 

5. Przemysław Ryś  za - - 

6. Andrzej Stelmasiewicz za - - 

 

Komisja po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień złożonych przez Agnieszkę Trojanowską – 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

– 5 głosami „za” i 1 głosem wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Opinia Nr 57-6/224 - 55/2023 znajduje się przy sprawie BRMG.0006.249.2023. 
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Waldemar Jaroszewicz – członek Komisji – spytał jaki jest powód przesunięcia środków. 

 

Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków – odpowiedziała, 

że 12 milionów z modernizacji drogowych obiektów inżynieryjnych zostały przesunięte ponieważ 

przedłużają się uzgodnienia dotyczące dokumentacji i  wiadomo, że już w tym roku nie uda się 

tych środków wykorzystać.  

 

PUNKT 2 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji – poinformował, że do 15 września jest termin 

zgłaszania wniosków do budżetu na przyszły rok.  Dodał, że można wysyłać propozycje drogą 

mailową do p. Magdaleny Garbowskiej.  

PUNKT 3 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji – przypomniał, że jak co roku Komisja musi złożyć 

na sesję projekt uchwały w sprawie wyodrębnienia na 2024r. środków finansowych na  

działalność statutową jednostek pomocniczych. Dodał, że stawka na mieszkańca jest taka sama 

jak w ubiegłym roku i wynosi 12 zł.  

Nie było głosów w dyskusji. Przystąpiono do głosowania 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Bogdan Oleszek za -  - 

2.  Karol Ważny  za - - 

3.  Waldemar Jaroszewicz za - - 

4. Romuald Plewa za - - 

5. Przemysław Ryś  za - - 

6. Andrzej Stelmasiewicz za - - 

 

PUNKT 4 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji – poruszył temat hałasów w Śródmieściu. 

Powiedział, że jest wiele zgłoszeń z terenów ul. Jedności Robotniczej, mieszkańcy przysyłają 

nagrania z nowo powstałych knajp, szczególnie restauracji „Żuraf”,  która włącza głośną muzykę 

na zewnątrz od godziny 9 rano w niedziele. Zaproponował przesłanie pisma do Prezydenta z 

prośbą o zajęcie się tematem.  

Andrzej Stelmasiewicz – członek Komisji – zastanawiał się, czy istnieje jakaś sankcja za łamanie 

przepisów uchwały. 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji – powiedział, że wydaje się, że największą sankcją 

byłoby odebranie koncesji. 

Karol Ważny – członek komisji – zwrócił się z pytaniem do radnego Przemysława Rysia, jakie są 

przesłanki do odebrania koncesji na sprzedaż alkoholu.  
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Przemysław Ryś – członek komisji – odpowiedział, że nie jest to takie proste. Na pewno jest to 

sprzedaż alkoholu nieletnim, ale hałas nie jest bezpośrednią przesłanką.  

Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji – spytał czy są jeszcze inne sprawy bieżące. 

Karol Ważny – członek komisji – poruszył temat, który wpłynął do Komisji ds. Reformy 

Jednostek Pomocniczych. Chodzi o wnioski Rad Dzielnic dotyczących zmiany granic. Cztery Rady 

Dzielnic złożyły spójne wnioski dotyczące zmian granic. Dodał, że Biuro ds. Rad Dzielnic zwróciło 

się z pytaniem  do której komisji takie wnioski powinny być zadekretowane.  

Romuald Plewa – członek komisji – wyraził opinię, że obie komisje – zarówno Komisja 

Samorządu jak i Komisja ds. Reformy Jednostek Pomocniczych powinny się tym zająć. Dodał, że 

ważne jest to aby trzymać się ustaleń, zgodnie z którymi musi się najpierw pojawić zgodne 

stanowisko zainteresowanych rad.   

Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji – Poinformował o wyczerpaniu porządku. Zamknął 

posiedzenie – godz. 16:00. 

 

 

 Przewodniczący Komisji 

                                                                                 Samorządu i Ładu Publicznego 

 

 

                                                                                        Bogdan Oleszek 

 

 

 

 

 

Protokołowała:  

 

Magdalena Garbowska 

Pracownik Biura Rady Miasta Gdańska 

 


